
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 1/11/2024

Των: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

 Παπαδάκη Παράσχου, Βουλευτή Νομού Έβρου

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Μειωμένη κατά 70% η φετινή παραγωγή μελιού στη Ροδόπη»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως πληροφορηθήκαμε, οι μελισσοκόμοι της Ροδόπης χρήζουν αναγκαίας στήριξης,
διότι εφέτος η παραγωγή μελιού τους μειώθηκε κατά το πρωτοφανές 70%. Προφανείς
λόγοι της μείωσης θεωρούνται η ανομβρία, η αστάθεια του καιρού κατά τους
ανοιξιάτικους μήνες της ανθοφορίας, το ξηρό καλοκαίρι με τους θερμούς ανέμους που
πνέουν στην περιοχή και οι πυρκαγιές που κατέστρεψαν εκτάσεις βοσκοτόπων,
οδηγώντας τις μέλισσες σε αδυναμία παραγωγής νέας γύρης για τη θρέψη νέου γόνου.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Δεδομένου ότι η «…παραγωγή μελιού δεν είναι μόνο οικονομικό ζήτημα αλλά και θέμα
διατροφικής ασφάλειας και οικολογικής ισορροπίας…» (Μελισσοκομικός Σύλλογος
Ροδόπης), βούλεστε όπως οικονομικά ενισχύσετε τους μελισσοκόμους Ροδόπης,
εντάσσοντάς τους σε πρόγραμμα ενισχύσεων ήσσονος σημασίας (de minimis);

Οι ερωτώντες Βουλευτές
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